
日期：2020 年 7 月 8 日 

8th July 2020 

 

致全体教职员、家长以及学生： 

Attention to all staff, parents, and students: 

 

有关：实体复课开学事宜 

RE    :  School Reopening Arrangements 

 

校方将在 7 月 15 日遵从教育部指令开始复课程序，在此需各位特别配合。 

In compliance with the Ministry of Education instruction, in-person classes will begin on 15 July, which 

requires your full cooperation. 

 

2. 本校复课形式采用分阶段形式：初三、高一同学将于 7 月 15 日（三）实

体复课；初一、初二同学请于 7 月 21 日（二）才返回学校上课。 
In-person classes will resume in stages: Junior 3 and Senior 1 students will resume classes on 15 July, while 

Junior 1 and Junior 2 students shall return to school on 21 July. 

 

3.  各个教室的位置已重新安排。请各位同学提前了解新教室的位置，切勿在开学日聚

集于布告栏前或四处溜达。 

The location of the classrooms has been rearranged. Students are urged to study the location of the new 

classrooms in advance. Do not gather at the bulletin board or wander around on the first day of school. 

 

4.  家长方面，若孩子有感不适、发烧症状，请勿送来学校，以策安全。 

For safety purposes, parents are advised not to send their child to school if he/she feels unwell or has a fever. 
 

5.  实体复课后，同学们必须每天配戴口罩来上课，请准备足够的口罩直到校方通知放

宽措施为止。 

With the resumption of classes, students are required to wear masks to school every day. Kindly prepare 

enough masks until further notice. 
 

6.  请家长以及同学们详细参阅校方所公布的最新复课资讯——《2020 年全校复课学务

及安全指南》（内含课室分布图、课程表等详细安排）。若有任何更新，将会透过班导师进

行通知。 

Parents and students are requested to refer to the latest “2020 School Resumption Precautionary Measures 

and Student Affairs Guidelines” published by the school. Any updates will be notified through the form teacher. 
 

感谢大家的合作！ 

Your cooperation is much appreciated. 
 

校长 Principal 

 

 

__________________  
      郑   展   兴        启 

CHUNG CHIN HING 


























































